



可立中學(嗇色園主辦)
Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon

電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414

網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



二零二一至二零二二年度
特別通告 第 50 號

敬啟者：

中學文憑試放榜安排

應屆中學文憑試定於 2022 年 7 月 20 日放榜，學校將於當日派發中學文憑試成績通知書，並會為中六同學提供升學輔導及情緒支援，請同學於放榜日上午 8 時 05 分前到達學校禮堂。

由於疫情關係，每位畢業生最多可由兩位家長陪同出席。出席之家長需使用「安心出行」應用程式並遵照法定「疫苗通行證」之相關要求（請參考附件或連結 https://www.coronavirus.gov.hk/pdf/vp_t1_CHI.pdf）。



如有查詢，可聯絡本校生涯規劃組陳鼎元老師。

此致

各位家長 / 監護人

嗇色園主辦可立中學校長

謹啟

(彭惠蘭校長)



二零二二年六月二十七日



可立中學(嗇色園主辦)
Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon

電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414

網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



2021 – 2022 Special Notice No. 50

27th June, 2022

Dear Parents/Guardians,

The arrangement of the release of the HKDSE results

The results of Hong Kong Diploma of Secondary (HKDSE) Examination will be released on 20 July 2022. Apart from distributing the HKDSE result slips to the S6 students, the school will also provide career guidance and emotional support to them. All S6 students are to be seated in the school hall before 8:05 a.m. on 20 July 2022.

Considering the COVID-19 epidemic situation, each student may only be accompanied by a maximum of two parents or guardians if needed. Parents or guardians visiting the school have to use the "LeaveHomeSafe" mobile application and fulfil the requirement of Vaccine Pass required by the government (Please refer to the attachment or the link: https://www.coronavirus.gov.hk/pdf/vp_t1_ENG.pdf).



For enquiries, please contact Mr. CHAN Ting-yuen, teacher-in-charge of the Life Planning Committee.

Yours faithfully,

Ms. PANG Wai-lan
Principal

